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Verschillende fracties kunnen met dit voorstel instemmen en zijn met name blij met de overschakeling op volledig 
elektrische auto’s.  
 
Anderen hebben er moeite mee, met name: 
- Waarom stelt het College voor om drie auto’s te kopen? Kan het ook niet met twee? Het college propageert 
immers het gebruik van de fiets en het OV. 
- Waarom kiest het College voor het duurste segment uit de markt? Waarom voldoen goedkopere auto’s niet? 
Welk signaal geeft het College hiermee af naar de samenleving? 
 
Gedeputeerde geeft aan dat er een rittenanalyse is gemaakt, waaruit blijkt dat er op drie van de vijf werkdagen 
drie auto’s tegelijk worden gebruikt. Dat de auto’s volledig electrisch zijn, heeft ook tot gevolg dat er een langere 
tijd nodig is om ze op te laden en weer voldoende bereik te hebben. Planningstechnisch zijn daarom drie auto’s 
handiger. Uiteraard maakt het college zelf ook, waar mogelijk, gebruik van de fiets of het OV. De locaties en de 
tijdstippen van de werkbezoeken maken dat soms de voorkeur wordt gegeven aan het gebruik van de dienstauto, 
temeer omdat in een dienstauto makkelijker vertrouwelijk kan worden getelefoneerd. De keuze voor dit segment 
van de markt is ingegeven vanwege het benodigde bereik van de auto’s, het goedkopere segment is daarvoor 
onvoldoende toegerust.  
 
Omdat de SP aankondigt mogelijk met een amendement te komen, adviseert de commissie het presidium dit als 
‘klein debat’ te agenderen voor de vergadering van Provinciale Staten. 
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